

BURDEN TO ATLAS



BIO LONG

ENGLISH:

Formed in the late 2010's by former members of local underground bands, Burden to Atlas strive for sheer authentic expression, allowing song structures to evolve regardless of musical convention.

The members' musical influences are innumerable, seemingly excluding no genre you could possibly name, and their own entertainment always plays an important role during the songwriting process. Thus their music tends to shift from djenty mathrock to slamming deathcore in a matter of seconds, swings back and forth between groove and polymeter and always rides a climactic wave of honest emotion and passionate dedication.

Inspired by the intensely sentimental yet at times playful lyrical themes provided by their lead vocalist, every track is a piece of art that is treated with much respect and attention to detail. Visually and on stage, a rather modest concept is preferred in order to direct all attention towards the music - even so, you might sometimes catch a glimpse of their tongue-in-cheek personalities.

BIO LONG

GERMAN:

Ende der 2010er Jahre von ehemaligen Mitgliedern lokaler Bands gegründet, streben Burden to Atlas nach reinem, authentischem Ausdruck.

Die musikalischen Einflüsse der Mitglieder sind zahllos und schließen kein Genre aus, außerdem spielt die eigene Unterhaltung während des Songwritings eine wichtige Rolle. So kommt es, dass ihre Musik innerhalb von Sekunden umschwingt von djenty Mathrock auf brutalen Deathcore, hin und her pendelt zwischen Groove und Polymeter und stets eine kulminierende Welle aufrichtiger Emotionen und leidenschaftlicher Hingabe reitet.

Inspiziert durch die tiefgründig-gefühlvollen, manchmal verspielten Texte ihrer Sängerin wird jeder Song als ein eigenes Kunstwerk mit viel Respekt und Liebe zum Detail behandelt. Visuell und auf der Bühne verfolgen Burden to Atlas ein eher schlichtes Konzept, um die Aufmerksamkeit ganz auf die Musik zu lenken - dennoch sieht man von Zeit zu Zeit ihre humorvollen Persönlichkeiten durchblitzen.

